
EXTRACTE ACTA  Nº14 DEL CONSELL ESCOLAR EXTRAORDINARI IES NÚM. 26
4 DE JUNY DE 2024

Es reuneix el Consell Escolar de l'IES Núm. 26 Misericòrdia a les 16:00 h ONLINE, amb 
el següent ordre del dia:

1. Aprovació pressupost dels punts de reciclatge del complex.
2. Informació del preu de les agendes escolars per al curs 24-25.Informació dels agents 

externs que han vingut al centre en el present curs.
3. Aprovació activitats extraescolars i complementàries.

• Departament de Castellà: Visita centre històric València amb alumnat PSL.
• Tutories de 2n: eixida a piscina, parc aquàtic... per concretar.

4. Sol·licituds a l’AMPA des del Consell escolar. 
5. Informació reunió de la comissió d’escolarització.
6. Modificació del NOF (ús del mòbil).
7. Informació concessió del batxillerat artístic via Música i Arts Escèniques.
8. Informació estat de la infraestructura del centre i les accions que es van a dur a 

terme.

1. Es presenten els següents pressupostos:
Nº1- BENITO: 4.744.11 €
Nº2- FERROCOLAT: 5.085.68 €
Nº3- ECOPINT BORI: 5.000.29 €
S'aprova per unanimitat el pressupost Nº1 de l'empresa Benito.

2. El preu serà de 4€ per a les agendes de l'ESO i 4.5 € per a les de Batxillerat.
Lali comenta que es va acordar que l'AMPA disposaria d'algun espai en les agendes i 
que no s'ha tingut en compte.
La Directora  explica que si apareix el logotip de l'AMPA en les agendes, i que amb 
data de hui o en els pròxims dies rebrien un correu electrònic per a indicar-los la  
possibilitat  d'afegir  la  informació  que  consideraren  oportuna.  Que  estava  previst, 
però que no havia donat temps a fer-lo abans.

3. S'aproven les activitats següents:
◦ Departament de Castellà: Visita centre històric València PSL.
◦ Tutories de 2n: eixida a piscina, parc aquàtic... 

S'afigen les següents activitats per a la seua aprovació i s'aproven:

◦ Eixida piscina Xirivella PR1
◦ Eixida Albufera UECO

Algunes activitats no tenen data concreta o s'indica que esta és per concretar perquè  
a data de hui no es disposa d'esta.

4. Es sotmet a votació les propostes de fer  de manera oficial  a l'AMPA les  següents  
propostes:

• Demanar  a  l'AMPA el  canvi  de nom d'AMPA (Associació  de Pares  i  Mares  
d'Alumnes) a AFA (Associació de Famílies d'Alumnat).



Abans de la votació Lali  comenta que l'associació actualment no té temps per a  
realitzar eixa gestió i que els tràmits burocràtics són molts.
S'aprova realitzar la petició amb tots els vots a favor i 2 abstencions.

• Demanar a l'AMPA que es faça càrrec del gast econòmic del Programa d'Aula 
Compartida. PAC.
S'aprova realitzar la petició, amb tots els vots a favor exceptuant 1 abstenció i 
1 vot en contra

• Demanar a l'AMPA que es faça càrrec del  cost econòmic de l'expedició del 
certificat necessari per a la instal·lació d'escenaris quan es realitzen activitats 
en les quals participe alumnat.

S'aprova realitzar la petició amb tots els vots a favor i 1 abstenció.

5. La directora  agraïx  la  presència de Sol  en la  comissió  d'escolarització  i  li  cedix  la 
paraula  perquè  comente  l'allí  tractat.  Es  puntualitza,  que  com  a  novetat  la 
confirmació  de  plaça  enguany  és  vinculant,  i  que  no  fer-ho  fa  pressuposar  a 
l'administració que els alumnes no es matricularan en el seu centre de referència.  
Això suposa un problema per al càlcul inicial d'unitats assignades als centres.

6. La directora recorda la nova normativa que regula l'ús de dispositius mòbils en els 
centres  educatius  de  la  comunitat  Valenciana.  Se  sol·licita  al  consell  escolar  que 
s'aprove la modificació del NOF amb la proposta de la Direcció del centre després 
d'haver sigut aprovada en COCOPE. Esta ix aprovada amb tots els vots a favor i  2 
abstencions.
Després de diversos intents de votació sobre la proposta de l'AMPA, es decidix que a 
al ser una proposta que no té la base legal suficient per entrar en contradicció amb 
una norma superior no és procedent la seua votació.

7. S'informa que ja s'ha notificat de manera oficial la concessió del batxillerat artístic via 
música i arts escèniques.

8. S'informa que després  de  reunir-se  la  Directiva del  Centre  amb representants  de 
Conselleria, i observar-se clivelles i alguns xicotets despreniments, el Director General 
d'infraestructures va traslladar de manera verbal la intenció de procedir a activar al 
més prompte possible els  mecanismes d'intervenció necessaris  per a esmenar  les 
deficiències trobades.

I sense més assumptes a tractar s'alça la sessió a les 17:19 h. del dia ressenyat.
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